
Möte 2023/24:SNF-29
SNFTM mötesprotokoll 2024-04-29
Fysikteknologsektionen, Chalmers

Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid SNF-möte

2024-04-29

Tid: 12:01
Plats: Acceptorn

Närvarande

Ordförande Adam ”Ortis” Orthag
Vice Ordförande Alexander ”Alex” Ternström

Kassör Hugo Modin Asklid
Sekreterare Hugo ”Råde” Rådegård

Veckobladerist Alexander ”Bohlin” Bohlin
Årskursrepresentant åk1 Kasper Aasmundsen

Masteransvarig Madicken Astorsdotter

§1 Mötets öppnande Adam Orthag öppnar mötet kl. 12:05.

§2 Val av justerare Alexander Ternström väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet
• Ortis har valberedit SNF.
• Alex har också varit med i valberedningen. Han har också löst ett kvitto

som han gjorde fel på tre gånger.
• Hugo har bokfört ett helt kvitto. Han anser att detta har varit en stark

insats.
• Råde har skrivit protokoll för förra veckan. Inväntar endast signaturer

innan det kan publiceras.

§5 Kurser
• Åk1: Det är dugga i Sannolikhet och statistik på torsdag.
• Åk2: Alla fysiska labbar i Experimentell fysik 1 är färdiga. Det är en-

dast teorilabben som återstår. I optiken har Åsa varit iväg en del på
konferenser och dylikt så det har ofta varit ersättare under kursens gång.

• Åk3: Det är stressigt med kandidatarbetet just nu. Madicken anser att
Miljö och matematisk modellering är en märkligt upplagd kurs. De hade
väldigt mycket förra veckan med både redovisning, obligatoriskt semina-
rium och inlämning av uppsats. Det ska vara handledning i nästa projekt
nu, men det är i princip ingen som ens har börjat. I Miljöfysik har man
fått bonuspoäng för att gå på räkneövningar. Det har varit klagomål på
detta och det ska nu vara en omröstning ifall det ska tas bort eller inte.

• Master: Inga nyheter.

§6 Programråd TM TM har haft ett nytt programråd. Den nya programplanen är nu helt spikad.
Thomas kommer ha numerisk analys som ett extramoment i Flervariabelsana-
lys. Julie ska också lägga till ett studiebesök till SKF som en del i Fourieranalys
för TM och Kf.
Det togs upp att det på sista tiden har varit problem med kursutvärderare
för TM. Hon funderar därför på att införa ett system där varje kurs har två
årskursrepresentanter per årskurs. Dessas uppgift vore att antingen hitta kurs-
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utvärderare eller själva vara det. Det är dock fortfarande oklart vad de ska
kunna få för ersättning för det.
Sedan lyfte Julie att TM har blivit ganska stort. De är ungefär lika stora som
GS är och de har ju nyligen blivit en helt egen sektion. Julie förespråkar inte
att TM ska bli en egen sektion, men funderar på om man kan göra så att
TM kan vara en mer synlig del av sektionen. Hon föreslår att antingen byta
namn på sektionen eller att göra om loggan så att även TM representeras i
den. Hon tydliggör dock att hon inte vill trampa någon på tårna, utan är villig
att lyssna på vad studenterna tycker och om de har andra förslag på hur man
kan framhäva TM. Hon tycker också att det är synd att företagsluncher ofta är
riktade främst till F. Bohlin tror att detta beror mest på att Teknisk fysik är
mer etablerat och välkänt för företag, men kan förstå om ett mer inkluderande
sektionsnamn hade kunnat hjälpa lite. Råde tycker att det vore rimligt att byta
namn på sektionen, förutsatt att man har ett bra namnförslag. Alex håller med.
Stor andel av de som deltog på mötet från fakultet anser att det är för många
omtentor och tycker det är orimligt med två per år. De tycker det inte är värt
att skapa helt nya tentor som enbart ett fåtal skriver varav de flesta endast
skriver den i hopp om att det är en lätt tenta utan att faktiskt ha pluggat
till den. De säger att det är många tentor som bara någon enstaka person
blir godkänd på. Framförallt lyftes oktobertentorna som det största problemet.
Julie säger att det hade blivit lättare att schemalägga duggor på vardagar om
man har färre omtentor. Råde anser inte att man bör minska antalet omtentor
och tror att det är många studenter som hjälps av att det finns två om året.
Däremot kan han mer acceptera förslaget som vi tidigare diskuterat att flytta
fram oktobertentorna framåt jul, även om det har sina nackdelar med. Övriga
håller med. Madicken fortsätter och säger att det var någon som har sagt att
det borde finnas en begränsning på hur många omtentor man får skriva, för att
se till att man faktiskt pluggar till de omtentor man skriver. Det förslaget är
vi i SNF starkt emot.
Slutligtvis sade Julie att hon ska åka till en del skolor i Kanada och USA och
jämföra hur de fungerar. Bohlin är inte övertygad om att de är det bästa valet
av skolor att jämföra sig med.

§7 Student Voice Ortis går igenom svaren på Student Voice lite. Svaren på frågan om vad folk
har för inställning till tentor med separata delar för godkänt och överbetyg är
ganska splittrade. Andelen som svarade ”ja” var låg, men det var väldigt jämnt
mellan ”beror på när/hur” och ”nej”. På frågorna om hur väl folk hinner med
plugget är svaren också väldigt delade. På frågan om hurvida man kan vara
ledig på helgerna är svaren väldigt utspridda på skalan från ”alltid” till ”aldrig”.
Det samma gäller om man skulle hinna med allt plugg på en 40-timmarsvecka.
Dessa svar är inte oväntade, men inte för den sakens skull mindre negativa.

§8 Övriga frågor

§8.1 Hegartys
vaccinationmail

Julie har på ett tidigare möte med oss sagt att hon hört att Hegarty skickat ut
någon form av anti-vacc-mail till studenter på TM. Hon undrade om vi kunde
hitta det och skicka det till henne. Det har visat sig vara svårare än förväntat,
men Bohlin har nu lyckats reda ut att mailet endast kom till de studenter som
är amanuenser och inte till vanliga studenter. Vilket ju fortfarande inte är bra,
men ett betydligt mindre problem för oss.

§9 Nästa möte Det är sektionsmöte nästa tisdag och därför är styrelsemötet flyttat till tisda-
gen. Både Isak och Råde har andra lunchmöten både måndag och onsdag, och
det är ledigt torsdag och fredag. Madicken undrar om vi inte kan ha mötet i
samband med arbetskvällen vi har på onsdagen. Det föreslås att vi kan skippa
att ha ett möte nästa vecka och istället ta upp någon enstaka punkt i samband
med arbetskvällen om det skulle behövas. Nästa vecka är både Ortis och Alex
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upptagna tisdag lunch, så mötet läggs istället på onsdagen.
Onsdag 15/5, kl 12:01 i Acceptorn.

§10 Mötets avslutande Adam Orthag avslutar mötet kl. 12:54!

Figur 1: https://xkcd.com/2228/

3

https://xkcd.com/2228/


This document has been electronically signed
using eduSign.

Validate signed documents at: https://validator.edusign.sunet.se

Signature page


	Mötets öppnande
	Val av justerare
	Adjungeringar
	Runda bordet
	Kurser
	Programråd TM
	Student Voice
	Övriga frågor
	Hegartys vaccinationmail

	Nästa möte
	Mötets avslutande

		2024-05-14T15:58:45+0000


		2024-05-14T16:37:13+0000


		2024-05-14T17:46:20+0000


	



